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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

 

Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

 

Föregående protokoll 2014-04-24 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden/Jan Rönnberg 

 

Tertialrapport 1 

Jan informerar rådet om stadsdelsnämndens ekonomiska resultat. 

Prognosen visar på en budget i balans vid årsskiftet. 

Socialtjänstavdelningens prognostiserar ett underskott om ca 1.5 

mnkr. Jan informerar också bl a om att ett nytt gruppboende har 

startats enligt LSS, Värtans gruppbostad. Den vänder sig till unga 

med funktionsnedsättning. Vidare om att PRIO-medlen, 1.1 mnkr 

planeras gå till utveckling av boendestöd till personer med 

neuropsykiatrisk funktionsnedsättning och till barn och unga med 

psykiska problem. Socialtjänsten har anställt en 

anhörigkonsulent, Marianne Wickman och att träffverksamheten 

Startpunkten numer är Startpunkten Hjorthagen. Till hösten 

kommer en sk bosamordnare att anställas som bl a kommer att 

arbeta vräkningsförebyggande.  

 

Rådet förhör sig om förvaltnings uppfattning av måluppfyllelsen?  

Jan menar att det är lite tidigt att uttala sig om den totala 

måluppfyllelsen och att förvaltningen vid kommande 

uppföljningar, tertialrapport 2 och verksamhetsberättelsen, vet 

mer. När det gäller området funktionsnedsättning kommer 

stadens centrala brukarundersökning nu i höst ligga till grund för 

resultaten/måluppfyllelsen.  
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Rådet påtalar att det i tertialrapporten står att förvaltningen har 

samverkat med rådet. Rådet anser att förvaltningen har löpande 

informerat rådet och att rådet har tagit del av rapporten.  

 

Skrivelse, Unga utan aktivitet 

Jan ger rådet några uppgifter från förvaltningens kommande svar 

till stadsdelsnämnden avseende förslag på hur man kan underlätta 

för ungdomar 16-29 år att återkomma i studier eller arbete. 

Förvaltningen avvaktar underlag från Jobbtorg Stockholm.  

 

§6. Besök av Gisela Lamerstedt Palm och Sandra Lind 

Gisela är enhetschef och ansvarar för både beställare och utförare 

inom Stöd och Serviceenheten/funktionshinder. Gisela informerar 

om enheten och det som är på gång där och om personlig 

assistans/ersättningssystemet, vilket rådet har efterfrågat mer 

information om. En statlig översyn har nyligen genomförts av 

ersättningssystemet, vilket förvaltningen anser var nödvändigt 

och bra. Kommun och Försäkringskassa samverkar kring insatsen 

personlig assistans. För att underlätta samverkan har 

Försäkringskassan fått uppdraget att ansvara för samordningen. 

 

Sandra, förvaltnings kommunikatör informerar om hur och var 

man kan hitta information på stadens hemsida och specifikt 

funktionshinderområdet, bl a Jämför service. Rådet tycker att 

HSO kan vara en bra kanal för Sandra att sprida information.  

 

§7. Övrigt 

Ingen övrig fråga. 

 

§8. Nästa möte och avslutning 

Eva bjuder in anhörigkonsulent Marianne Wickman och gör ett   

nytt försök med Överförmyndarmyndigheten. 

 

14 augusti, 4 september, 2 oktober, 6, och 27 november. 

 

§10. Avslutning 

 

Ordförande Anders tackar för terminen och önskar samtliga en 

trevlig sommar!  

 


